
Verslag Ieperse Milieuraad 7 oktober 2021 – CC Het Perron (19u30) 

 

1. Verwelkoming door schepen 

 

De schepen heet iedereen van harte welkom op de startvergadering van de milieuraad. Hij 

schetst kort de reden van de nieuwe milieuraad met vertegenwoordiging van verenigingen 

en benadrukt dat iedereen zijn/haar inbreng mag doen, ongeacht stemrecht of niet, 

waarnemer of expert. 

Verder wil hij nog meegeven dat de stad stilaan vergroent en al heel wat bomen zijn 

aangeplant, hierbij is Ieper de tweede stad op Gent na. Heel wat initiatieven lopen reeds, 

maar het kan natuurlijk altijd beter (bvb vergroening van noordzijde van de stad).  Een nog 

grotere uitdaging is de strijd tegen klimaatverandering via o.a. de burgemeestersconvenant 

dat een reductie van 40% beoogt.  Dit vergt grote inspanningen van alle sectoren, de 

milieuraad kan zeker helpen om draagvlak te creëren. 

 

2. Voorstellingsronde aanwezigen – wie is wie? 

RC is uittredend voorzitter, ook voorzitter Natuurpunt Westland. 

 

JD zetelt namens IVVO in de milieuraad, waar hij als ingenieur instaat voor de coördinator 

van de composterings- en biogasinstallatie. Hij is ook milieucoördinator. 

 

GP zetelt namens Repair Café, een vereniging die momenteel een nieuw élan zoekt en wil 

ook graag meehelpen aan milieuraad. 

 

GA is uittredend penningmeester.  Hij wil zich graag verder inzetten voor klimaatacties en 

mobiliteitsthema’s. 

 

KB zetelt namens Lets Ieper dat sinds 2017 bestaat.  Eerstkomende actie is een 

boekenruilbeurs ism bibliotheken.  Behalve al zeer lang actief te zijn in de milieuraad (ook 

aantal jaren als voorzitster), is ze ook duurzaamheidsambtenaar geweest. 

 

ES is ook namens Lets aanwezig en vervangster voor Kathleen.  Heeft zeker ook interesse in 

milieuthema’s. 

 

AV namens Regionaal Landschap Westhoek, waar ze educatief medewerkster is.  Momenteel 

loopt actie Behaag je tuin. 

College Bart Depestel is ook vanuit RLW afgevaardigd.  Ook beleving van het landschap staat 

zeer centraal.  Bart verwijst naar Dag van de Trage Weg (17/10 in Boezinge). 

 

VW zetelt namens Natuurpunt Westland en is blij voortaan aan de milieuraad deel te kunnen 

nemen. 

 

PD is zeer recent uit Australië naar Ieper verhuisd en wil zich hier graag engageren om de 

milieuproblematiek aan te pakken.  Heeft o.a. ervaring met grondwater en waterkwaliteit. 

 

WV is milieudeskundige met al heel wat professionele ervaring waarvan hij hoopt een 

bijdrage te kunnen leveren. 



 

AD neemt deel als waarnemer en wil zich als particulier en uit persoonlijke interesse 

engageren. 

 

KC is greenkeeper in de golf in Hollebeke.  Is reeds jarenlang actief in de milieuraad en de 

werkgroep natuur. 

 

BD is milieucoördinator en preventieadviseur, bij het bedrijf Pidy en  ook provinciaal 

voorzitter PREBES.  Wil graag zijn steentje bijdragen via de milieuraad. 

 

GC is leerkracht en zetelt namens Repair Café. Heeft persoonlijk ook grote voeling met 

biodiversiteit.  Wil graag initiatieven ondersteunen en bijleren. 

 

SS zetelt namens buurtwerking De Vloei.  Is autodidact met zeer sterke interesse in 

klimaat(actie). 

 

PC is ook duurzame wijkbewoner.  Vindt dat de wijk nog duurzamer kan worden en hoopt op 

wat wisselwerking en insteek vanuit de milieuraad. 

 

JV is gepensioneerd met professionele ervaring in industrie (gieterij), reeds in 2014 lid van de 

milieuraad en aantal werkgroepen. Hij zetelt namens de Bosgroep Ijzer en Leie (400 leden, 

alle private boseigenaars voor 1850ha bos). Vindt het belangrijk dat van elkaar geleerd 

wordt. 

 

ML heeft veel aandacht voor link tussen milieu en gezondheid en hoopt dat zijn kennis van 

pas komt in toekomstige besprekingen.  Zetelt als waarnemer. 

 

MH vertegenwoordigt VELT: aanzetten van burger tot de ecologische moestuin.  Jaarlijks 

organiseert VELT heel wat activiteiten zoals ook plantenruilbeurs, kooklessen, 

groepsaankoop bioplantgoed e.d. 

 

HV zetelt namens VELT als vervangster voor Margot, voorheen in cultuurraad. 

 

LS, noemt zichzelf oudgediende en stond mee aan de wieg van de milieuraad (halweg jaren 

’80). Hij was hoofd van dienst milieueducatie en landschapszorg van de stad tot 2020.  

Vestinglandschap, diverse groengebieden werden onder zijn impuls ingericht.  Lieven is ook 

redacteur bij De Bron. Hij zetelt als expert. 

 

DV is expert in de milieuraad.  Professioneel is hij ondernemer met een communicatiebedrijf 

rond duurzame thema’s (oa klimaat, energie).  Reeds jarenlang lid van de milieuraad, ook in 

de beginjaren. 

 

HL is de duurzaamheidsambtenaar.  Hij is ondermeer het aanspreekpunt voor de 

burgemeestersconvenant, energiebeleid voor stedelijke gebouwen, iba’s … 

 

EM is het diensthoofd van de milieudienst.  Heel wat thema’s komen in deze dienst aan bod, 

maar het gaat vooral om omgevingsvergunningen, afval(inzameling), bodem, water, lucht, 

geluid…  Erik neemt ook al sinds begin jaren ’90 deel aan de milieuraad, toen nog als student, 



maar later als ambtenaar werd hij ook verslagschrijver.  De milieudienst staat ook in voor de 

administratieve ondersteuning van de milieuraad. 

 

SV is recent ook deskundige bij de milieudienst. Hij bekommert zich vooral om de 

omgevingsvergunningen en afvalbeleid (ondermeer het lopende vuilbakkenproject). 

 

HV is sinds najaar 2021 diensthoofd Landschap.  Beheert aantal natuurgebieden, oorlogssites 

in navolging van Lieven. Inzet landschapswacht, verordening groenschermen.  Er zijn 

momenteel heel wat lopende projecten die veel inzet vergen.   

 

VD is schepen met ondermeer de bevoegdheden milieu, natuur, landschappen, 

duurzaamheid en afval. Voor zijn schepenambt was hij werkzaam bij RLW. 

 

 

3. Inleiding Ieperse milieu(raad)thema’s 

 

Als ludieke opwarmer kadert de voorzitter met een presentatie enkele milieuthema’s in een 

historische context. 

Het Ieperse verleden kan de milieuraad wellicht inspireren.  

 

Hernieuwbare energie, minder CO2 

1640: wind-  en watermolens (9 windmolens op de vestingen!, 3 watermolens op Ieperlee) 

 

Ruimte voor water 

1712: kaart met overstroombare valleien, functie van spaarbekken (Zillebeke- en Collivijver, 

Dikkebusvijver, Bellewaerdevijver, Paddevijver, Boterplas en Leemput,  Voormezelevijver). 

Ook tijdens drogere warmere eeuwen 13e E zeer belangrijk, maar ook in de koude en 

waterrijke eeuwen (17e E) als buffer. 

 

Leefbare groene stad 

Eerste stadsplan uit 1550: verkeersvrije binnenstad… 

Er is ruimte voor tuinen, grasvelden, boomgaarden in de stad 

Veel open water in de binnenstad (Ieperlee) 

Zeker link naar klimaatadaptatie 

 

Besluit: werken aan een leefbare, groene en klimaatrobuuste stad is absoluut een taak voor 

de nieuwe milieuraad! 

 

4. Werking voorbije milieuraad (Rudy) 

 

Aan de hand van heel wat foto’s loodst een lid ons door de geschiedenis van de Ieperse 

milieuraad en blikt bij terug op een aantal verwezenlijkingen. 

 

Gestart in 1984 kan de milieuraad toch terugblikken op een niet onfraai palmares. 

Zoals o.a. aanpassing plannen Verdronken Weiden, actie tegen kernafval, bouw vogelkijkhut, 

start beheer Zandvoordebos en ontwikkeling heidegebied, Katteputten in Hollebeke, 

gierzwaluwproject, ecobeurs, charter biodiversiteit 2010, wijk De Vloei, inventarisatie 

planten goederenstation, Fort Saint Nicolas, bosaanplanting, aanleg binnentuin campus 



Minneplein, zwerfvuilactie, opstart repair café, Nature at work, beheercommissie golf, 

controle groendak perron, klimaatexpress, geboortebossen, diverse excursies ism gecoro, 

Groene Pluim, fietstocht met fietsersbond, bijencharter, belang van oude bomen, 

bermbeheer, Klimaatzaak, paddenoverzet, stadsvernieuwing Leet, openlucht zwembad, 

geveltuintjes, statiegeld, burgemeestersconvenant … 

 

5. Blik op de toekomst  

 

Het is duidelijk in de milieuraad heel wat zaken kunnen besproken worden.  Om het 

werkbaar te houden en resultaatgericht te werken, zullen we toch een aantal keuzes moeten 

maken.  Waar willen we prioriteit leggen? 

Best focussen op zaken waar we zelf impact op hebben? 

Uitwerken aantal thema’s in werkgroepen is wellicht cruciaal? 

Enkel beleid adviseren of enkel tot inwoners richten?  Keuze dient gemaakt? 

 

Welke thema’s? 

Aantal thema’s ligt voor de hand: klimaat, milieu, natuur. 

Aantal thema’s hebben ook wel impact (mobiliteit, ruimtelijke ordening, stadsontwikkeling), 

dus zijn ook zomaar niet links te laten liggen. 

 

Nog andere thema’s? 

 

Voorzitter: ‘klimaat’ is wel allesomvattend.  Waterthema is specifiek voor Ieper  wel 

uitermate belangrijk. 

 

Aantal zaken verdienen onze blijvende aandacht zoals paddenoverzet, gevelgroen, 

stadsnatuur, vergroening bedrijventerreinen, inrichting De Leet … 

 

Burgemeestersconvenant is natuurlijk zeer belangrijk de komende jaren! 

 

Een aantal zaken zijn of zullen binnenkort zeer concreet worden: vuilbakkenplan, groene 

lobben, mobiliteitsplan, scholencampus, landschapspark, plan Ieperse weugeltjes, 

bermbeheer, … 

 

Zeer veel thema’s en onderwerpen, dus een hele boterham… moeten we hier keuzes in 

maken?  Beter via werkgroepen uitwerken? 

 

Een lid: moeten we kiezen om enkel advies te verlenen, of ook (samen) uitvoeren? 

Ander lid: mix is wellicht meest interessant, zeker ook adviseren naar stad 

(langetermijnvisie). Educatie is zeker ook belangrijk. Groene Pluim is initiatief om mee naar 

buiten te komen en de milieuraad een gezicht te geven. 

 

De voorzitter verwijst naar de werking vroeger waarbij de installatie van een milieuraad een 

verplichte actie was; zonder milieuraad geen betoelaging door het Vl gewest. Deze 

milieuconvenant of samenwerkingsovereenkomst is er niet meer en in veel gemeenten 

bestaat er geen milieuraad meer.  Hij hoopt dat het bestuur de milieuraad als volwaardig 

adviesorgaan zal erkennen en dat adviezen van de vernieuwde milieuraad meer gewicht 

zullen hebben dan in het verleden. 



 

Een lid vraagt hoe we de gewone burger meer kunnen betrekken. Info-avond organiseren 

kan misschien nuttig zijn.  

 

Ander lid suggereert om ook biolandbouw als thema op te nemen? Wat is de visie op 

megastallen? 

 

Particuliere windmolens? 

 

6. Samenstelling milieuraad 

 

De milieuambtenaar vat nog een aantal zaken samen uit de statuten: doelstellingen, 

samenstelling en bestuur. 

Een overzicht van wie is wie (namen, al dan niet stemrecht…) is te vinden in bijlage.. 

 

Een nieuw bestuur zal samengesteld worden tijdens de volgende vergadering, bestaande uit:. 

voorzitter, ondervoorzitter, secretaris, penningmeester en twee aanvullende leden dagelijks 

bestuur.  Het bestuur wordt gekozen uit de stemgerechtigde leden  

Daarnaast is de milieuraad ook vertegenwoordigd in een aantal commissies 

 

 

7. Milieupuntjes 

De schepen geeft wat duiding bij enkele collegebeslissingen rond milieu, duurzaamheid en 

natuur: 

Projectoproep Natuur in je buurt 2021 - akkoord indienen Jan Ypermanpark 

 

Begin juni lanceerde ANB de nieuwe projectoproep Natuur in je buurt 2021. 

Deze projectoproep wil projecten ondersteunen die, door middel van natuurontwikkeling of 

door de aanleg van natuurelementen, zowel tegemoet komen aan een duidelijke 

maatschappelijke nood, als bijdragen aan een robuuste en veerkrachtige Vlaamse natuur 

zodat ook onze biodiversiteit ondersteund wordt. 

De dienst Landschap is ervan overtuigd dat de ontwikkeling van het Jan Ypermanpark (JYP) 

sterk past binnen deze projectoproep. Er kunnen twee types projectvoorstellen ingediend 

worden: type A en type B, afhankelijk van de projectbegroting. Aangezien JYP begroting heeft 

van meer dan 20.000 euro dient hier gekozen te worden voor type A. In dat geval financiert 

Natuur in je buurt 75% van de goedgekeurde projectbegroting met een maximum van 

100.000 euro. Ook infrastructuurwerken (tot max. 50% van de totale projectbegroting) en 

studiekosten (tot max. 10% van de totale projectbegroting) kunnen deels ingebracht worden. 

 

Binnen het projectdossier dient gekozen te worden voor één specifieke maatschappelijke 

uitdaging. Op basis van de info uit het reglement stelt de dienst Landschap voor te kiezen 

voor de focus op natuurbeleving en volgende onderdelen van het park in te dienen: 



water: het herstel van de historische walgrachten, de aanleg van een kralensnoer van poelen, 

wadi’s en infiltratiegrachten doorheen het park ifv bovengrondse, vertraagde waterafvoer 

natuurinrichting: aanleg bloemenweides, hagen, houtkanten, hoogstambomen, 

hoogstamboomgaarden, kleinfruitzone 

graasweide: inrichting 

padenstructuur: aanleg centrale as en andere paden 

studiekosten: opmaak ontwerp, technisch plan en natuurbeheerplan 

De curatieve zone aan de wederopbouwhoeve, het parkgebied ter hoogte van de voormalige 

leprozerie en de speelzone worden uit het projectdossier gelaten omdat het ontwerp hiervan 

nog opgemaakt dient te worden en afhankelijk is van andere factoren. De 

natuurinrichtingswerken aan de Bellewaerdebeek en de plaatsing van de fiets- en 

wandelbrug worden integraal gefinancierd door de Provincie en worden ook niet ingediend 

in deze oproep. 

Deadline voor indienen is 31 juli 2021. De komende weken werkt de dienst Landschap het 

projectdossier en de nodige bijlages verder uit. Deze bijlages dienen ondermeer te bestaan 

uit een model van volmacht/mandaat en situatieschetsen op macro-, meso- en microniveau. 

De dienst Landschap stelt voor deze situatieschetsen op te laten maken door Eva D’Hulster, 

stagiaire bij het Regionaal Landschap Westhoek die recent ook het ontwerp van het speelbos 

in Brielen uitwerkte. 

 

Dit voorstel is door het college goedgekeurd. 

 

Aanstellen van een studiebureau voor het ontwerpen van het ecologisch landschapspark Jan 

Yperman - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - TD/2021/15 - Kennisname 

agendering meerderheidsfractie en gemeenteraad 

 

In het meerjarenplan 2020-2025 is de intentie opgenomen om een groene gordel rond de 

stad te creëren, waarmee de bestaande functionele groene longen/lobben aan de rand van 

de stad maximaal behouden en verstevigd kunnen worden en waar mogelijk worden nieuwe 

groen- en natuurzones gecreëerd. 

Op de gemeenteraad van 5 juli 2021 werd het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan ‘Jan 

Yperman en omgeving’ definitief vastgesteld. Binnen de contouren van dit GRUP wordt een 

publiek parkgebied van ongeveer 15 ha voorzien als groene lob binnen het stedelijk gebied. 

Om het integrale ontwerp van dit ecologisch landschapspark uit te kunnen werken dient een 

ontwerpbureau aangesteld. 

De opdracht omvat het opmaken van een uitvoeringsplan voor het ecologisch parkgebied, 

een hieraan gekoppeld beheerplan en de integrale werfopvolging. Hierbij wordt rekening 

gehouden met de verschillende deelgebieden en facetten van het projectgebied, de functies 

voor de verschillende gebruikers en de ecologische opwaardering van het geheel. Er dient 

gestreefd naar een kwalitatief project dat een meerwaarde biedt voor de publieke ruimte in 



de stad, de belevingswaarde van haar gebruikers en de natuurontwikkeling binnen het 

integrale projectgebied. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de mededingingsprocedure met 

onderhandeling, dit is een tweestapsprocedure waarbij een ‘kandidaatstelling’ gepubliceerd 

wordt op het E-tendering platform, waarop kandidaten zich kunnen inschrijven op basis van 

een selectieleidraad.  In die selectieleidraad zijn bijzondere kwalificatie-eisen vooropgesteld 

waaraan een kandidaat moet voldoen.  Op basis van de beoordelingscriteria komen we tot 

een objectieve rangschikking ingeval zich te veel kandidaten aandienen.  De termijn voor 

ontvangst van de kandidaturen bedraagt ten minste 30 kalenderdagen.  Alleen de 

geselecteerde kandidaten ontvangen een uitnodiging om een offerte in te dienen op basis 

van het definitief bestek, wat in een volgende zitting ter goedkeuring aan de gemeenteraad 

zal voorgesteld worden. 

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd. 

 

Opvolgingstraject "Reductie van voedselverlies in kantines, scholen en zorginstellingen" : 

disseminatie event naar andere grootkeukens 

 

Vanaf 5 mei is het project binnen de Gemeente voor de toekomst met provinciale 

ondersteuning gestart in het Heilig Hart om "Reductie van voedselverlies in kantines, scholen 

en zorginstellingen" aan te pakken. 

Bij de resultaten die werden voorgesteld op 30/6/2021 door FOODwin naar aanleiding van de 

uitgevoerde nulmeting bleken een aantal opportuniteiten om het voedselverlies aan te 

pakken. Aan de hand van een workshop werd een traject uitgestippeld in samenwerking met 

het personeel van het Heilig Hart. Het traject wordt de komende maanden nauwgezet 

opgevolgd om de voedselverspilling te verminderen.   

Het traject binnen het Heilig Hart zal ons leren hoe we voedselverspilling in grootkeukens 

kunnen tegengaan. Door het beperkte budget was het maar mogelijk met één grootkeuken 

samen te werken. Echter door de provinciale ondersteuning die nog niet helemaal is 

opgebruikt, is het mogelijk het project uit te breiden met een extra event. Dit event kan er 

voor zorgen dat de ervaringen bij het Heilig Hart kunnen gedeeld worden met andere 

grootkeukens in Ieper.  

Het voorstel is om het event te laten doorgaan in april 2022 ism Heilig Hart. Exacte datum is 

nog te bepalen. 

Door aandacht te hebben om voedselverspilling tegen te gaan, reduceren we de CO2-

uitstoot. Deze actie past perfect binnen de burgemeestersconvenant.  

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd. 

 

Herstelwerken Hoornwerkpark: volkstuinen en wandelpad 

 



Twee zones binnen het Hoornwerkpark dienen op korte termijn aangepakt te worden: de 

volkstuinen van de Citadelstraat en een deel van het verbindingspad tussen de camping en 

de Leopold III-laan . 

Wat de volkstuinen langs de Citadelstraat betreft; de veelheid aan constructies en materialen 

zorgen hier voor een bedenkelijke beeldkwaliteit en zijn storend binnen het parkgebied. Om 

de site op te waarderen stellen de dienst Landschap en de dienst Patrimonium volgende 

acties voor: 

De algemene toegang tot de volkstuinensite is in slechte staat en dient te worden aangepakt. 

De bestaande kapotte afrastering wordt vervangen door kanstanjehekwerk van voldoende 

hoogte en er wordt een uniforme eikenhouten poort (120 cm doorgangsbreedte) 

geïnstalleerd als toegang. 

Lot 5, 6 en 7 van de volkstuintjes in de Kasteelwijk moeten gerenoveerd worden. Lot 5 en 6 

werden recent opgezegd en lot 7 is sinds april 2021 in verhuur, maar kan niet gebruikt 

worden door de huidige huurder (opkuis voorzien volgens agendapunt CBS dd. 28.06.2021, 

ID 38423). Deze opwaardering houdt in dat lot 7 zal worden opgeruimd (conform eerdere 

beslissing) en dat de afrastering van de 3 tuinen vervangen wordt. Rondom deze 3 percelen 

komt een kastanjeafrastering en er wordt een uniform eikenhouten poort (120 cm 

doorgangsbreedte) geïnstalleerd.  

Het bestaande betonnen pad binnen de site is slechte staat. De diensten stellen voor dit te 

vervangen door een pad in porfier met een breedte van 120 cm, een onderlaag van 15 à 20 

cm fundering en 10 à 15 cm toplaag met nulfractie erin. 

Naast dit pad zal kleinfruit aangeplant worden. Op die manier ontstaat een aangenaam 

geheel. De bestaande houtkant met bramen- en rozenstruweel op de grens tussen het 

volkstuinencomplex en de boomgaard zal deze winter afgezet worden waardoor een mooie 

ecologische overgangszone tussen volkstuinen en Hoornwerkpark zal ontstaan. 

Daarnaast wordt door de dienst Patrimonium werk gemaakt van éénduidige overeenkomsten 

en plaatsbeschrijving (op basis van een foto bij de start van de overeenkomst) om de 

opvolging in de toekomst en einde contract te optimaliseren. 

Wat het pad tussen de camping en de Leopold III-laan betreft. Binnen een zone van +- 115m² 

is dit dolomietpad in gedegradeerde staat: de verharding is deels verdwenen en het pad ligt 

er vaak zeer modderig en nat bij. Gezien het veelvuldig gebruik van deze verbinding door 

toeristen die gebruik maken van de camping, wandelaars en fietsers dient hier actie 

ondernomen de worden. De dienst Landschap stelt hiervoor volgende acties voor: 

Herstel van het wandelpad door middel van afgraven/schrapen en integraal afvoeren van 

een toplaag van 15 cm. Leveren, aanleggen, nivelleren en verdichten van 15 cm toplaag in 

dolomiet kalksteenslag 0/5. 

De huidige toestand van het pad ligt deels aan de gebrekkige aanleg maar ook aan de 

beschaduwing. Hierdoor krijgt de dolomietverharding nooit de tijd om te drogen waardoor 

deze na verloop van tijd degradeert. Passanten mijden de plassen waardoor het pad steeds 

breder wordt en een slordige en gevaarlijke situatie ontstaat. Daarom stelt de dienst 

Landschap voor om de noordelijke houtkant gefaseerd af te zetten. Deze houtkant bestaat 

nu uit een 4 tal rijen van diverse soorten (meidoorn, veldesdoorn,…). Door het afzetten van 

de 2 eerste rijen zal meer licht op het wandelpad komen. Bovendien zorgt dit hakhoutbeheer 



voor een ecologische meerwaarde. Er zal meer gelaagdheid ontstaan, waardoor de houtkant 

op termijn gevarieerder en soortenrijker zal worden. 

Wat het afzetten van de houtkanten betreft. In de opdracht aan de aannemer werd enkel het 

afzetten van de houtkant opgenomen en het afvoeren van de stammen. Voor het verwerken 

van het snoeihout kunnen we beroep doen op de Landschapsvrijwilligers die dit netjes in 

takenrillen zullen gieten. 

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd. 

Organisatie inspraakmoment perceel Molenweg 

 

Op het CBS van 10/05/2021 werd akkoord gegaan met de verdere uitwerking van het perceel 

langs de Molenweg. Het aangestelde studiebureau Bossaert bundelde alle opmerkingen van 

het stadsbestuur en goot dit in een aangepast plan met bijhorende 

aanbestedingsdocumenten. 

In afwachting van meer nieuws over het ingediende subsidiedossier bij Westtoer (wordt dit 

najaar verwacht) stelt de dienst landschap in overleg met de dienst Communicatie voor een 

inspraakmoment te organiseren op woensdag 29 september tussen 17u en 19u. De dienst 

Landschap en het bestuur kunnen daar de plannen voor het perceel toelichten en de mening 

vragen van aanwezigen. 

Ism de dienst communicatie werd hiervoor volgend communicatieplan uitgewerkt: 

Er wordt een flyer opgemaakt die gedrukt wordt op 350 exemplaren en bedeeld wordt aan 

de inwoners uit volgende straten: Kruisbilkstraat, Molenweg, Overdrachtstraat, 

Vermeulenstraat, Westkaai, Westkaaipad.  

Er komt een pagina op de website waar geïnteresseerden hun mening kunnen op geven tot 6 

oktober 2021. 

Op de locatie aan het perceel komt een platte kubus met 2 zeilen. Op het ene zeil komt de 

uitnodiging voor het inspraakmoment inclusief QR code die leidt naar bovenstaande 

webpagina. Op de andere kant komt het ontwerpplan zodat passanten en geïnteresseerden 

dit vooraf al eens kunnen bekijken en dit de dag zelf gebruikt kan worden om duiding te 

geven. Plaatsing van de kubus kan gebeuren door de TD. 

Op sociale media wordt ook een uitnodiging en evenement aangemaakt. 

Ondertussen denken de diensten aan een uiteindelijke naam voor het parkje. Als voorlopige 

werktitel nemen we hiervoor het Molenpark. 

Na het inspraakmoment zal de dienst Landschap de voorstellen bundelen en een advies 

formuleren richting bestuur betreffende eventuele aanpassingen. 

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd. 

 

Intentieverklaring deelname oproep thermografie DVV Westhoek 

 



DVV Westhoek heeft bij VEKA (Vlaams Energie- en Kilmaatagentschap) een project ingediend 

om een renovatiecoach aan te stellen en om een thermografieproject op te starten. Beide 

projecten werden goedgekeurd en kunnen van start gaan vanaf 1 januari 2022 tem 31 

december 2024. 

Voor het project thermografie wil het energiehuis samenwerken met de gemeenten uit de 

Westhoek die een thermografische gevelscan wensen uit te voeren. Het energiehuis wil 

hiervoor een projectcoördinator aanwerven en zorgt ook voor de ondersteunende 

communicatiecampagne met de nodige infomomenten. Men wil ook een financiële 

tegemoetkoming voorzien voor de gemeenten voor het uitvoeren van de thermografische 

gevelscan. Er is 50.000 euro beschikbaar om de foto te laten maken en te verdelen over de 

deelnemende gemeenten. De restkost van de foto zal verdeeld worden over de 

deelnemende gemeenten met een verdeelsleutel op basis van inwonersaantal. 

Echter is de restkost op vandaag nog niet gekend. Daarom vraagt DVV Westhoek aan de 

gemeenten om hun interesse te tonen om aan het project deel te nemen. De 

intentieverklaring is geen verbintenis en de gemeenten kunnen achteraf eenvoudig het 

project verlaten. Door de intentieverklaring weet men wel hoeveel gemeenten mogelijks 

zouden deelnemen en kan men de restkost per gemeente gaan berekenen. 

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd. 

Asbestafbouwbeleid - Bronophaling gebonden asbestafval 2022-2023 

 

In december 2020 werd door de Vlaams Minister van Omgeving een subsidie vastgelegd 

t.a.v. de projectaanvraag van IVVO voor de huis-aan-huis ophaling van asbest. 

Dit project kadert in het streefdoel van de Vlaamse Regering om Vlaanderen tegen 2040 

volledig ‘astbestveilig’ te maken. 

Eerder (eind 2018) ontving de stad een eenmalige asbestsubsidie van OVAM van 41.627 EUR. 

Deze subsidie werd gebruikt ter compensatie van de  aanvoer van asbest op het 

recyclagepark waar sinds 2020 1000 kg asbest gratis kan aangevoerd worden in plaats van  

200 kg.  Vanaf 2022 is in het contantbelastingsreglement voorzien dat de aanvoer vanaf 

201kg opnieuw betalend wordt (0,13 EUR/kg).  Deze eerdere  subsidie bekostigde dus de 

brengmethode.  De nieuwe subsidie via IVVO gaat over ophaling aan de bron.  Dergelijke 

inzamelwijze vermindert ook de risico's (zelf wegnemen en verplaatsen, verpakken, 

transport, manipulatie recyclagepark ...). 

De opzet van dit project is om cementgebonden asbest te gaan ophalen aan de bron bij de 

aanvragers tegen een voordelig tarief, zodoende de risico’s bij afbraak en transport van 

cementgebonden asbestmaterialen te  beperken (versnelde verwijdering en correcte 

werkwijze). 

IVVO is volop bezig met de voorbereidingen en plant van start te gaan met dit project vanaf 

1/01/2022. Dit project loopt ten einde op 2 december 2023 en is verlengbaar met 1 jaar 

indien de beschikbare middelen (748.257,23 EUR OVAM-subsidies) niet volledig zouden 

aangewend zijn.  Na afloop van dit project kan IVVO een nieuwe subsidieaanvraag indienen 

om nieuwe budgetten vast te leggen. 



Deze subsidie dekt 90% van de transport- en verwerkingskosten excl. btw met uitzondering 

van de persoonlijke beschermingsmiddelen (PBM) die gratis moeten worden ter beschikking 

gesteld, de communicatie en de personeelskosten voor dit project. 

De algemene richtlijn bij het ministerieel besluit dd. 12/10/2017 en latere wijzigingen stelt 

ook dat er een dienstverleningstarief van maximum 30 EUR voor asbestzakken en 170 EUR 

voor containers dient aangerekend te worden.  

Door de Raad van Bestuur van IVVO dd. 8/06/2021 werd beslist om voor ieder uniek adres 

het aantal asbestzakken te gaan beperken tot een maximum van 6 tegen een voordelig tarief 

van 30 EUR/zak of een maximum van 2 containers tegen 170 EUR/container. 

Het aanrekenen van deze dienstverleningstarieven zou gebeuren aan de hand van een 

retributie, met als gevolg dat de wijziging van het retributiereglement dient te worden 

goedgekeurd door de gemeenteraad. 

In het retributiereglement wordt verwezen naar Algemene voorwaarden die zullen worden 

opgesteld door IVVO. In deze voorwaarden zullen onder andere de doelgroepen en 

boeteclausules worden opgenomen. Op deze manier kan er sneller geschakeld worden bij 

eventuele wijzigingen in sectorprotocollen of wijziging van boetes bij de verwerker. 

Het is bijvoorbeeld momenteel nog onduidelijk of er voor de landbouwsector een 

afzonderlijk subsidiedossier wordt uitgewerkt.  Normaal gezien is dit wel zo voorzien (zelfs 

met 100% subsidie) en is het dan niet de bedoeling dat landbouwbedrijven bij IVVO 

aankloppen. 

Rekening houdend met de geraamde ophaal- en verwerkingskosten van asbest, de kostprijs 

van PBM en asbestzakken, is de subsidie na aftrek van het dienstverleningstarief niet 

kostendekkend. Het saldo zal door IVVO doorgerekend worden aan de gemeenten.  Een 

raming van de bijdragen per gemeente voor ganse duur van dit project is samengevat in de 

volgende tabel: 

Het is voor de opstart onmogelijk om de hoeveelheid asbest die zal worden aangeboden per 

gemeente exact te gaan bepalen. Bij onze raming wordt er dan ook rekening gehouden met 

het aantal inwoners, conform de berekening van de vastgelegde subsidie door OVAM. 

Door IVVO zal alles in detail worden bijgehouden hoeveel zakken/containers en ton asbest er 

zal verwerkt worden per uniek adres ifv de afhalingen waardoor IVVO de exacte kostprijs 

tussentijds zal kunnen doorrekenen. 

IVVO engageert zich om de gemeenten op regelmatige tijdstippen te gaan informeren over 

de voortgang van dit project. Mocht blijken dat de raming van de hoeveelheid opgehaalde 

asbest in bepaalde gemeenten dreigt overschreden te worden, dan kunnen deze gemeenten 

de gepaste beslissingen nemen ikv hun budgettaire mogelijkheden. 

Het college gaat akkoord met dit voorstel, dat verder zal uitgewerkt worden in een aan de 

gemeenteraad voor te leggen contantbelastingreglement 

 

Behaag je tuin: aanschrijven dossiers OMV met luik landschapsinkleding 

 



Tussen 1 september 2021 en 15 oktober 2021 loopt voor het eerst de plantactie ‘Behaag je 

tuin’. Particulieren, landbouwers en bedrijfsleiders kunnen via deze actie een ruim aanbod 

aan plantgoed aankopen aan een voordelige prijs en hiervoor nog een extra bijkomende 

subsidie van de stad ontvangen. 

Om deze actie optimaal kenbaar te maken stelt de dienst Landschap voor om iedereen die 

sinds begin 2018 een omgevingsvergunning ontving waarbij ook een luik landschapsinkleding 

hoorde van deze mogelijkheid op de hoogte te brengen via een brief. Binnen de 

voorwaarden van de afgeleverde omgevingsvergunning kregen deze personen mogelijk de 

aanleg een groenscherm of compensatieaanplant opgelegd. Door hen deze actie kenbaar te 

maken krijgen zij vrijblijvend het aanbod dit groenscherm of compensatieaanplant uit te 

voeren met voordelig, kwalitatief en streekeigen plantgoed. 

Na het uitfilteren van de gegevens van omgevingsvergunningen die afgeleverd werden 

tussen 11/01/2018 en 20/09/2021 blijkt het om 120 dossiers te gaan. 

Het college heeft dit voorstel goedgekeurd 

Inzameling bedrijfsafval - voorstel IVVO 

 

Door de Raad van Bestuur van IVVO werd het voorstel van reglement contantbelasting op 

het inzamelen aan huis, het verwijderen en verwerken van rest- en gft-afval, pmd-afval en 

asbest goedgekeurd op 14 september 2021. 

Vanaf 01/01/2021 zijn bedrijven met eigen bedrijfsrestaurant, woonzorgcentra/ziekenhuizen 

die zelf maaltijden bereiden, horecazaken , …. verplicht biologisch en organisch afval te 

sorteren. 

Lokale besturen mogen enkel vergelijkbaar bedrijfsafval inzamelen (max 22,5 kg per 2 weken) 

Lokale besturen die bedrijfsafval inzamelen (en dus de limiet van 22,5 kg per 2 weken 

overschrijden) moeten een contract opstellen met hun klant en de kosten en opbrengsten 

van deze activiteit afzonderen in hun boekhouding 

Lokale besturen die bedrijfsafval inzamelen, moeten kunnen aantonen dat ze voor deze 

specifieke activiteit kostendekkend werken. 

Het voorstel van IVVO is om met geïnteresseerde bedrijven een contract af te sluiten voor de 

ophaling van restafval en gft. 

Hierbij wordt dan een huurkost en een ledigingskost per gewicht (diftar) aangerekend 

Er zou enkel nog een uitzondering mogelijk zijn voor : 

▪Inwoners die een bedrijfsactiviteit hebben op hun domicilieadres , deze kunnen onder 

retributie blijven mits max. 2 containers 240L type rest (tweewekelijkse ophaling) 

▪Instellingen in non-profit-sfeer , deze kunnen onder retributie blijven mits akkoord van 

gemeente 

Bedrijven hebben de keuze om te kiezen uit deze ophaalronde via IVVO of ophaling met een 

private ophaler. 

 



Voordeel van de nieuwe werkwijze: 

- containers worden efficiënter gebruikt en misbruik (container van IVVO laten ledigen door 

private ophaler) wordt vermeden 

- conform de voorwaarden van het Uitvoeringsplan OVAM 

- geen nadeel voor wat betreft btw-aanrekening voor IVVO (aankoop containers versus 

verhuur) 

- daling restafvalcijfers en dus ook netto minkost gemeenten (retributie dekt niet alle kosten) 

- contractverplichting wordt overgedragen aan IVVO 

 

De inzameling van bedrijfsafval gebeurt via de bestaande ophaalrondes. Indien geen contract 

wordt afgesloten en de vrijstelling is niet van toepassing, dan zal de containerchip 

geblokkeerd worden.  Deze inzameling richt zich vooral op KMO's en handelszaken, grotere 

bedrijven hebben in de praktijk reeds een private inzamelaar. 

Indien het college dit voorstel goedkeurt, is een aanpassing van het 

contantbelastingsreglement noodzakelijk.  Ten aanzien van het huidige reglement dienen 

hierin volgende aanpassingen opgenomen: 

- facturatie van bedrijfsafval via IVVO (timing opstart af te spreken met IVVO ifv benodigde 

opstarttermijn van min. 3 mnd en ifv het aantal opstartende diftarprojecten) : 

- retributies vergelijkbaar bedrijfsafval (restafval) van bedrijven en horeca: beperken tot max. 

2x 240 l voor bedrijven met domicilie 

- retributies vergelijkbaar bedrijfsafval (restafval) van instellingen, verenigingen en non-profit 

organisaties : keuzevrijheid schepencollege tot opstellen van een limitatieve lijst 

- indien aan bovenvermelde voorwaarden niet is voldaan : bedrijfsafval doorverwijzen naar 

reglement diftartarieven hah IVVO (contract met facturatie) of private afvalophaler 

- tarieven nieuwe verzamelcontainer van 770 l toegevoegd 

 

Gezien ook nog een aantal andere zaken dienen aangepast in een nieuw 

contantbelastingsreglement, zal dit na de principiële beslissing ook als dusdanig verder 

uitgewerkt worden. 

Het college gaat akkoord met dit voorstel, dat verder zal uitgewerkt worden in een aan de 

gemeenteraad voor te leggen contantbelastingreglement 

 

Stand van zaken PFAS-locaties in Ieper 

 

In de komende weken is er voor Ieper veldwerk en staalname van grond en grondwater 

voorzien op deze locatie(s): 

Ieper – Brandweerpost: Minneplein 1a,  



Ieper – Vroegere brandweerpost: Dikkebusseweg 478a,  

Ieper – Vroegere brandweerpost: Bollemeerstraat 4,  

Ieper – Vroegere brandweerpost: Hospitaalstraat 1a,  

De door OVAM aangestelde bodemsaneringsdeskundige zal rechtstreeks contact opnemen 

met de contactpersoon op de site om praktische afspraken te maken. Er zijn hier geen kosten 

aan verbonden voor het stadsbestuur.  

Na het afronden van het bodemonderzoek en de interpretatie van de resultaten, zal OVAM 

gepast communiceren met Stad Ieper en de betrokkenen. Deze stap kan enkele weken in 

beslag nemen. 

Dit is enkel een verkennend bodemonderzoek om na te gaan of er mogelijke verontreiniging 

aanwezig is. Tot op heden zijn er geen indicaties om een verontreiniging van PFAS te 

verwachten. 

OVAM is vanaf juni/juli gestart met de eerste verkennende bodemonderzoeken op sites van 

brandweer, oefenterreinen en locaties van grote branden. Met de huidige capaciteit om 

onderzoeken uit te voeren, zonder de reguliere bodemonderzoeken te verstoren, verwacht 

OVAM dat deze fase nog een jaar tot anderhalf jaar in beslag zal nemen. Na deze fase zal er 

gestart worden met de bodemonderzoeken op andere risicolocaties. 

Het college heeft hier kennis van genomen 

Ondertekenen van het Lokaal- Energie en Klimaatpact : principiële goedkeuring 

 

Vlaanderen en de lokale besturen slaan, d.m.v. het Lokaal Energie- en Klimaatpact, de 

handen in elkaar om samen de nodige transitie in het energie- en klimaatbeleid waar te 

maken. Door de ondertekening van het Pact zullen de lokale besturen de globale 

doelstellingen helpen verwezenlijken, zoals opgenomen in het Burgemeestersconvenant 

2030, het Vlaams Regeerakkoord, de Lange Termijn Renovatiestrategie 2050 en de 

doelstellingen uit het Vlaams Energie- en Klimaatplan. 

De doelstellingen op lange termijn werden vertaald naar tastbare werven, waar lokale 

besturen, burgers, verenigingen en bedrijven mee aan de slag kunnen. Elk lokaal bestuur vult 

zelf in hoe hiermee aan de slag wordt gegaan. Dit kan zowel vanuit de eigen voorbeeldfunctie 

als vanuit de participatieve functie die een lokaal bestuur ten aanzien van haar burgers en 

bedrijven kan ontwikkelen. 

Voor de ondertekenaars wordt er financiële ondersteuning voorzien. Voor Ieper is voor het 

jaar 2021 125.667 euro voorzien. Gevraagd wordt om minstens het dubbele van de ter 

beschikking gestelde subsidie te investeren in lokale klimaatacties. Dit kan zowel 

investeringskosten, werkingskosten als personeelskosten bevatten. Voor de financiële 

opvolging wordt gevraagd om uitgaven, die gelieerd zijn aan het Pact, in de jaarrekening een 

vaste code, ABB-LEKP-2021) te geven. 

Voor de financiële ondersteuning voor het jaar 2021 zal er dus minstens 251.334 euro aan 

lokale klimaatacties moeten uitgegeven worden en dat vanaf de ondertekening van het Pact 

door de gemeenteraad. Deze uitgaven mogen ook naar 2022 doorgeschoven worden. 



Ook in de loop van de komende jaren zal er financiële ondersteuning worden voorzien, maar 

die bedragen werden nog niet concreet verdeeld per gemeente. 

De Vlaamse overheid engageert zich om: 

Via het Netwerk Klimaat professionele ondersteuning te bieden aan de lokale besturen, zoals 

bepaald in het subsidiebesluit en de werkprogramma’s; 

Via andere partners binnen de Vlaamse overheid (bv. VEB met het SURE2050-project voor 

het publiek patrimonium) lokale besturen projectmatige ondersteuning te bieden; 

Samen met de lokale besturen actief mee te werken aan het elimineren van de mogelijke 

hindernissen die lokale besturen ondervinden in het realiseren van de ambities binnen dit 

Pact; 

Haar eigen voorbeeldfunctie in te vullen en relevante actoren te overtuigen om het Pact te 

ondertekenen; 

In samenspraak met het middenveld, onderzoeksinstellingen en de verschillende 

sectororganisaties de wederzijdse engagementen i.h.k.v. het Pact op te volgen en te 

stroomlijnen; 

Aan lokale besturen (en/of andere actoren) de beleidsmaatregelen, voorzien door de 

Vlaamse, Federale en Europese begroting, actief en stelselmatig te promoten die nuttig 

kunnen zijn om mee de doelstellingen van het Pact te realiseren. Onder potentiële inbreng 

van de Vlaamse overheid in hoofdstuk 4 wordt dit waar mogelijk geconcretiseerd; 

Ter bijkomende ondersteuning van de klimaatpactacties van de gemeenten die het Pact 

ondertekenen, in een extra jaarlijks budget van 10.000.000 euro, evenals een vast gedeelte 

van de vrij beschikbare middelen binnen het Vlaams klimaatfonds, te voorzien. Deze 

budgettaire engagementen kunnen aangepast worden in functie van het algemeen 

begrotingsbeleid. 

Met de ondertekening van het Lokaal Energie- en Klimaatpact engageert stad Ieper zich om: 

Het Burgemeestersconvenant 2030 te ondertekenen en uit te werken; 

Een gemiddelde jaarlijkse primaire energiebesparing van minstens 2,09% te realiseren in de 

eigen gebouwen (inclusief technische infrastructuur, exclusief onroerend erfgoed); 

Een reductie van de CO2-uitstoot van de eigen gebouwen en technische infrastructuur met 

40% in 2030 ten opzichte van 2015 te realiseren; 

Tegen ten laatste 2030 de openbare verlichting te verledden; 

Het draagvlak voor hernieuwbare energie te verhogen, geen heffing op hernieuwbare 

energie installaties in te voeren en bestaande, zoals de heffing op pylonen van windmolens, 

af te bouwen tegen ten laatste 2025; 

Lokale warmte- en sloopbeleidsplannen op te maken; 

Burgers, bedrijven en verenigingen te stimuleren om samen met het lokaal bestuur de 

concrete en zichtbare streefdoelen uit de 4 werven van het Pact te behalen. 



Daarnaast moet de stad Ieper actie ondernemen om de doelstellingen, die worden vermeld 

in de onderstaande werven waar te maken. Steden en gemeenten afzonderlijk worden niet 

aangesproken op het niet behalen van een doelstelling op gemeentelijk niveau. 

1. Laten we een boom opzetten 

Eén boom extra per Vlaming tegen 2030 (+6,6 miljoen bomen extra vanaf 2021 t.e.m. 2030) 

1/2de meter extra haag of geveltuinbeplanting per Vlaming tegen 2030 (+3.300 km extra 

vanaf 2021 t.e.m. 2030) 

Eén extra natuurgroenperk per 1000 inwoners tegen 2030 (= 6.600 perken van 10 m² vanaf 

2021 t.e.m. 2030) 

2. Verrijk je wijk 

50 collectief georganiseerde energiebesparende renovaties per 1.000 wooneenheden vanaf 

2021 t.e.m. 2030; 

1 coöperatief/participatief hernieuwbaar energieproject per 500 inwoners tegen 2030 die 

samen voor een totaal geïnstalleerd vermogen zorgen van 216 MW vanaf 2021 t.e.m. 2030 

(+12.000 projecten in 2030) 

3. Elke buurt deelt en is duurzaam bereikbaar 

Per 1.000 inwoners 1 “toegangspunt” voor een (koolstofvrij) deelsysteem tegen 2030 (=6.600 

toegangspunten); 

Per 100 inwoners 1 laadpunt tegen 2030 (=66.000 laadpunten); 

1m nieuw of structureel opgewaardeerd fietspad extra per inwoner vanaf 2021 t.e.m. 2030 

4. Water het nieuwe goud 

1m² ontharding per inwoner vanaf 2021 t.e.m. 2030 (= 6,6 miljoen m² ontharding); 

Per inwoner 1m³ extra opvang van hemelwateropvang voor hergebruik, buffering en 

infiltratie voor regenwater vanaf 2021 t.e.m. 2030 (=6,6 miljoen m³ extra regenwater dat 

wordt opgevangen voor hergebruik of infiltratie) 

 

Het college gaat akkoord met dit voorstel, dat inmiddels ook goedgekeurd is door de 

gemeenteraad 

 

Ondertekenen burgemeestersconvenant 2030 - principiële goedkeuring 

 

In 2015 ondertekende de stad Ieper het Burgemeestersconvenant 2020. Hiermee 

engageerde de stad Ieper zich tot een besparing van 20% op de CO2-uitstoot tegen 2020. In 

2016 werd daartoe – in samenwerking met buurgemeente Poperinge - een eerste 

klimaatplan opgemaakt. De recentste cijfers tonen voor Ieper een CO2-reductie van 5% in 

2019 ten opzichte van referentiejaar 2011. 



Het vervolg, waarin de nieuwe EU-klimaatdoelstellingen voor 2030 geïmplementeerd 

worden, is het Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie 2030. Nieuw aan dit 

Burgemeestersconvenant 2030 is dat de gemeenten zich niet alleen engageren om de 

klimaatverandering te beperken, maar ook om maatregelen te nemen om onze samenleving 

aan te passen aan gevolgen van klimaatverandering (zoals droogte, overstroming, hitte, …). 

Met de ondertekening van het Burgemeestersconvenant 2030 engageert de stad Ieper zich 

om: 

de uitstoot van CO2 (en eventuele andere broeikasgassen) op haar grondgebied tegen 2030 

met ten mínste 40% terug te dringen ten opzichte van 2011, met name door een betere 

energie-efficiëntie en een hoger gebruik van hernieuwbare energiebronnen 

(klimaatmitigatie); 

haar veerkracht te verhogen door zich aan te passen aan de gevolgen van klimaatverandering 

(klimaatadaptatie). 

Het verbintenissendocument ‘Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie’ omschrijft 

waartoe de stad zich engageert. 

Om deze engagementen om te zetten in praktische maatregelen zal de stad Ieper de 

volgende stappen ondernemen: 

een ‘inventarisatie uitgangswaarden emissies’ (CO2-nulmeting) en een beoordeling van de 

risico’s van en de kwetsbaarheden voor klimaatverandering (risico- en 

kwetsbaarheidsanalyse) uitvoeren; 

een actieplan voor duurzame energie en klimaat (Sustainable Energy and Climate Action Plan 

of SECAP) indienen bij de EU binnen de twee jaar na de datum van het gemeenteraadsbesluit 

van ondertekening van het Burgemeestersconvenant 2030; 

minstens elke twee jaar na het indienen van het SECAP rapporteren aan de EU over de 

geboekte vooruitgang met het oog op evaluatie, monitoring en verificatie. 

Samen met de stad Poperinge wordt een tweede klimaatplan opgemaakt, met doelstellingen 

richting 2030. Stedelijke diensten, adviesraden en alle inwoners konden bij de voorbereiding 

al hun insteken en ideeën voor lokale klimaatacties bezorgen. Op basis van deze insteken 

wordt er momenteel aan een voorstel van klimaatplan 2030 voor Ieper en Poperinge 

gewerkt. 

 

Het college gaat akkoord met dit voorstel, dat inmiddels ook goedgekeurd is door de 

gemeenteraad 

 

  



8. Uit de werkgroepen 

 

Mobiliteit 

Advies mobiliteitsplan dient uitgebracht tegen 15 oktober 

Een lid waarschuwt dat we dit best niet laten liggen.  Graag nog eens afspreken met de 

mobiliteitsambtenaar of er toch nog enig uitstel mogelijk is. 

 

Bijeenkomst op ma 18/10 om 19u30.  Er wordt nog een bevestiging met locatie gestuurd. 

 

Een lid: 28/10 is er plenaire verkeerscommissie waar dit aan bod komt 

 

Vraag ander lid: waarom is Fietsersbond niet in milieuraad vertegenwoordigd?   

Zij maken deel uit van verkeerscommissie. 

Schepen bemerkt dat de milieuraad zich dient te focussen op het milieuaspect van het 

mobiliteitsplan.  Louter verkeerstechnische zaken zijn dan de taak van andere betrokkenen, 

zoals bvb. de Fietsersbond. 

 

9. Volgende vergaderingen 

 

Eerstvolgende milieuraad op 18 november 

Dan op 15 december. 

Telkens in het Perron. 

 

De vergadering wordt afgesloten omstreeks 22u en er wordt nog wat nagepraat en verder 

kennis gemaakt bij een drankje. 

 


